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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                   GEOAGIU 

 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi 09.02.2024, ora 11,00,  în ședința extraordinara, convocată de îndată  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiu 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului nr. .  

113  din  07.02.2024, cu respectarea dispozițiilor legale. 

La ședință sunt prezenți toți din cei 14 consilieri în funcție.  

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința este 

legal constituită. 

Doamna Urșica Liliana - Rodica,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 1/30.01.2024, preia 

conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drept domnul Primar Cărăguț 

Vasile, dna Cimpoeșu Maria - secretar general, iar în calitate de invitați sunt prezenți dl. Susan Marius – 

șef SRAADPP, doamna Olea Coman Corina – Compartimentul Buget, Financiar, dna Igna Maria Angela 

– director executiv DAS Geoagiu. 

Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, se dă citire procesului 

- verbal al ședinței din data de  30.01.2024, nu sunt obiecțiuni și este supus spre aprobarea consiliului 

local,  fiind aprobat in unanimitate de voturi. 

 

X X X 

Din partea dlui primar se prezintă următorul proiect al ordinii de zi:  

 

1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Gloria 

al orașului Geoagiu  pe anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al orasului Geoagiu a 

terenului în suprafață de 1390 mp și însușirea documentației cadastrale aferente acestuia. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobata cu unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

La punctul unu  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  aprobarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 2024. 

         Se prezintă raportul  Compartimentului Buget, Financiar  

Avizele comisiilor de specialitate: 

- Comisia de specialitate pentru agricultura,  activitati economico-financiare,  amenajarea teritoriului si 

urbanism – aviz nefavorabil 

- Comisia de specialitate pentru probleme juridice si de disciplina, munca si protectie sociala, protectia 

mediului si turism – aviz favorabil 

- Comisia de specialitate pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, activitati social-

culturale si culte – aviz nefavorabil. 

        Discuții:  

        Doamna Președinte: Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte discutii? 
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Dl. Dîncșorean Aurel: multumesc doamna Președinte, nu am mai intervenit in discuția pe comisii 

pentru că s-a discutat foarte mult, dar aș vrea să reiau discuția legată de Joseni, podul de la Joseni, a venit 

firma a construit podul, apoi, vorba cântecului ”a venit apa și l-a luat”, el trebuie demolat, nu demolează 

nimeni, am înțeles că firma nu știu dacă mai există, se alocă bani pentru construire pod peste râul 

Geoagiu, din care jumătate din sumă este alocată pe anul acesta. Cum se face în continuare lucrarea dacă 

ele nu sunt demolate, așa cum am vorbit în ședință, de firma care a făcut lucrarea și a făcut-o de rea 

calitate, ea trebuie demolată, domnul Firidon care a fost diriginte de santier a zis că sub nicio formă pe ce 

există nu se mai construiește, etc,..., nu intelegem nimic ce se întâmplă cu chestiunea asta?? 

Secretar General: așa cum a prezentat și domnul primar, contractul de execuție lucrări încheiat a 

fost reziliat. S-a realizat o expertiză tehnică și s-au reproiectat lucrările necesare pentru punerea în 

funcțiune a podului. S-a organizat licitația publică electronică și a fost atribuit un nou contract de execuție 

de lucrări, care cuprinde și lucrările de demolare și cele de construire până la punerea în funcțiune. 

Dl. Dîncșorean Aurel: A! Și firma aia a rămas cu banii luați până la nivelul respectiv și nu mai are 

nicio treabă cu ce s-a întâmplat acolo! 

Secretar general: nu mai are treabă, pentru că prima firmă nu a încasat banii pentru lucrările care 

trebuie desființate. Aici a și apărut problema, ei au dorit să facă situație de lucrări, iar dirigintele le-a 

trimis nota de neconformitate și le-a solicitat să refacă lucrările. Firma nu a mai vrut să coopereze, dar nu 

a incasat bani pentru ceea ce trebuie desființat.Firma de construcții a fost plătită doar pentru o primă 

factură care a fost emisă pentru lcurări executate corespunzător, verificate de ISC, aprobate la plată. 

Dl. Vlad Ovidiu: ce valoare a avut aceea factură? 

Secretar General: în jur de 500 mii lei, aveți în materialele care au fost comunicate la aprobarea 

devizului general actualizat al podului. 

Dl. Vlad Ovidiu: foarte scurt vreu să intervin! Este aceeași firmă care în urmă cu 3 ani făcea 

asfaltările în Cartier înainte de alegeri?? 

Secretar General: firma se numește Telecerna. 

Dl. Vlad Ovidiu: da Telecerna, deci este aceeași firmă! 

Dl. Dîncșorean Aurel: altă problemă este la Centrul Comunitar! Sunt alocați bani se face jumate din 

lucrări, sigur că durata de execuție este de câteva luni, pe urmă stăm până la anul când finanțăm din nou! 

Timp în care sigur apare uzura, ce mai apare, acum a apărut din senin ploile care au erodat malul și ați 

văzut că este aproape de fundația centrului comunitar!Ați văzut domnule Primar?? 

Dl. Primar: acolo este material lăsat de cei de la Drupo de când au executat lucrările de reabilitare la 

pod, dar acolo  este un dig de beton, iar apa încâ nu a ajuns la digul de beton. 

Dl. Dîncșorean Aurel: da, dar trebuie făcut ceva, este doar 1-2 metri până la clădire, acolo dacă se 

umflă Valea Geoagiului ia centrul cu toată comunitatea de acolo! O altă chestiune nu este legată de buget, 

este legată de chestiunea că eu am un credit la CAR și când merg să plătesc se face o șuetă acolo și am 

întrebat, cum mă apucă pe mine, la bibliotecă este deschis, dacă vreau să mă duc să iau cărți? Nu, pentru 

că nu se va mai deschide! Și întreb și eu ca un cetățean al Geoagiului, dar de ce nu se deschide? Pentru 

persoanele care au dizabilități au nevoie de lift pentru a ajunge la bibliotecă și dacă nu se montează lift, 

biblioteca va fi permanent închisă. 

Secretar General: nu trebuie numai lift, trebuie și rafturi adaptate pentru diferite tipuri de dizabilități 

și mese adaptate! 

Dna Călugăr Carmen: și cărți pentru nevăzători! 

Dl. Dîncșorean Aurel: a! deci trebuie mai multe! 

Dl. Primar: și biblioteca nu este închisă, dar pe perioada cât dna Cristea este in concediu de creștere 

a copilului am transferat-o pe dna Paștiu Daniela la Centrul de Informare Turistică și Andru are în fiecare 

zi cheia și are activități cu copii de la Liceu in sala de bibliotecă, deci nu cred că dacă doriți să închiriați 

cărți de la biblioteca orașului nu este posibili! 

Dl. Dîncșorean Aurel: am înțeles! 

Dna Președinte: domnule Marcel, vă rog, dacă doriți să interveniți! 

Dl. Piele Marcel: doresc! Deci acest proiect de buget local, nu spun că este cel mai bun și cel mai 

frumos, nu pot să spun că sunt mulțumit de el, dar eu voi vota acest proiect tocmai pentru a-i da domnului 

primar, care este inițiatorul proiectului, șansă de a-și finaliza proiectele pe care le-a început, acesta este 

motivul pentru care voi vota proiectul de buget. Fiecare votează conform propriei conștiințe. 
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Dna Președinte: domnule Almășan aveți cuvântul! 

Dl. Almășan Ioan: în ședința pe comisii am ințeles de la dna contabilă că la Capela de la Gelmar 

sunt alocați numai  200 mii lei, deci nici în anul acesta nu avem capelă la Gelmar, nu ne grăbim să 

ajungem acolo, dar se pare că nici nu sunt șanse. Domnul Primar a fost la noi la Biserică și a văzut ce lau 

întrebat oamenii: de șanțul de la cămin și de zona de agrement de la Mureș. Când am discutat cu 

dumneavoastră v-am spus că trebuie să băgați umplutură să fie cel puțin la nivelul șoselei, pentru acolo 

iasă Mureșul tot timpul! Ați spus către mine că eu nu sunt mai deștept decât aia de la Apele Române! 

Dl. Primar: nu, am spus că noi nu știm mai bine decât cei de la Apele Române și decât proiectantul, 

am spus ”noi”, deci m-am inclus și pe mine! 

Dl. Almășan Ioan: deci, nu era mai bine să băgați umplutură până la nivelul șoselei, de câte ori 

crește Mureșul, acolo este zonă inundabilă, apă crește peste pomi, banci, peste tot. 

Dl. Primar: după ședință, am aici documentația tehnică a proiectului și vă rog să faceți obiectii, 

pentru că noi le-am facut, atât primăria cât și dirigintele de șantier, la recepția lucrărilor, și am spus că nu 

este bine cum au gândit punctul zero de plecare! Noi trebuie să respectăm proiectul tehnic și cotele 

indicate de proiectant, nu am facut eu, ca să-i spun pune cota la un metru și ceva sau doi! 

Dl. Almășan Ioan: da, dar eu v-am spus că  acolo iasă prima dată Mureșul, acolo trece strada! 

Dl. Primar: cota pe care constructorul, și eu zic că cei de la Pavamond au experiență și au lucrări 

facute nu numai la noi la Geoagiu, dar și în alte părți, de bună calitate, aicea nu puteți da vina pe primar, 

că a spus primarul să o ridice mai sus sau sî o lase mai jos. Constructorul a respectat intocmai proiectul 

tehnic, cotele pe care le-a dat proiectantul. La recepție au fost câteva obiecții, prin care proiectanta trebuie 

să vină cu soluția de rezolvare a problemei de acolo. Ieri am fost cu domnul Nicu de la Pavamond să 

vedem cum putem gândi acoperirea la canalele pluviale din Joseni, de la biserică pentru că de sărbători și 

duminica sunt multe mașini la biserica din Joseni si nu pot s prcheze, să vedem cum ne dă o idee să putem 

da comanda pentru documetatia tehnică și executare. Am discutat inclusiv despre accesle din Joseni care 

au fost facute de Drupo la reabilitarea drumului și inclusiv despre Zona de agrement. El are asigurata 

garanția la lucrare și va veni și va ridica zona respectivă conform documentației pe care o intocmeste 

proiectanta, că o ridică 10, 15 – 20 cm, atunci când va veni vom face o comisie și cu reprezentanți ai 

dumneavoastră, care să participe la discuții, pentru că dacă vă spun eu cine știe ce ziceți! 

Dl. Piele Marcel: costurile acestei lucrări cine le suportă? 

Dl. Primar: tocmai v-am spus că le face constructorul in perioada de garantie, deci le suportă 

constructorul! 

Dna Președinte: alte intervenții? Cine mai dorește să ia cuvântul? 

Dl. Dîncșorean Aurel: numai o secundă că a adus domnul Primar aminte de canalul pluvial din 

Joseni. Am mai ridicat problema vizavi de mizeriile pe care le deversează cetățenii in acest canal, de la 

biserica Unită până unde stă Moraru, pișălău, sacrificii de animale, sânge pe acolo. 

Dl. Primar: vă rugăm să ne faceți sesizări atunci când se întâmplă, ca să putem interveni și să luăm 

măsuri! Dar nu face nimeni reclamații să-și asume răspunderea. Aici, in zona din Joseni, am avut o 

singura sesizare și am trimis o comisie care a constatat că ieșea de la familia Cherecheș din curte noroi 

cum a spălat tractorul, li s-a pus in vedere să se oprească și să nu mai deverseze in stradă, oamenii au 

inteles și s-au conformat! Daca mai sunt probleme va rugăm să ne sesizați atunci cand se intampla! 

Dl. Barbu Traian: și eu vreau să vă întreb ceva! Drumurile din Homorod sunt distruse complet, iar 

oamenii imi spun ca eu ce fac la Primarie, de nu se face nimic pentru drumurile din sat! 

Dl. Primar: drumul principal? 

Dl. Barbu Traian: drumul de pe Vale! Acum iarăși se taie lemne și se circulă cu mașinile pline și au 

distrus drumul, iar la Văleni este și mai grav, efectiv sunt izolați! 

Dl Primar: saptămâna trecută, joi și vineri, cei de la Ocolul Silvic cu firma cu care lucrează au dus 

material pe toate drumurile pe care le folosesc pentru transportul lemnului care se exploatează in 

parchete. I-am ajutat și noi, cu mașina și cu buldo, au adus piatra și au completat, iar după ce termină vor 

mai face lucrări de reparatii la drumurile pietruite. Dar daca îi vedeți că circulă cu mașinile mari cu lemne 

pe drumul asfaltat, va rog sa le faceți poze să putem sesiza Poliția. Vor fi sancționați. Daca se aprobă 

bugetul vom face achiziție de piatră, să luăm cel puțin 10 mașini de piatră pentru drumurile de la 

Homorod, de la Cigmău și Poenari. 

Dl. Barbu Traian: numai la Homorod trebuie 10 mașini de piatră. 

Dl. Primar: dar până nu se aprobă bugetul nu putem incheia contracte, 
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Dl. Barbu Traian : și capela Homorod când se face, aici in programul de achiziții nu am văzut! 

Dl. Primar: nu avem construcție nouă in Homorod. În Suseni, cu angajații noștri , am achiziționat 

materiale și am amenajat capelă în clădirea scolii din Suseni, cu tot ce trebuie,  este funcțională. Eu va 

propun să mergem in februarie să vedeți toate lucrările care se execută pe raza orasului. Vă rugăm să 

faceți dumneavoastră propuneri pe grupul de WhatsApp sau vă vom invita noi! In suseni am reabilitat o 

sală de clasă, cancelaria și hol, intrarea, inclusiv partea de iluminat este nou totul, inclusiv finisat pereți, 

vopsit uși și geamuri, deci in partea de Suseni se poate intra oricând, dar sper să nu fie nevoie. Trebuie sa 

discutăm cu reprezentanții Bisericii să o preia și să o administreze in funcție de nevoile lor. La partea de 

jos au venit cu propunerea să facem capela in sala de grădiniță și inițial am zis : da, unde ziceți acolo o 

facem, dar apoi ne-am mai gandit că nu este bine, dacă in sala de cămin este un eveniment, iar in capela 

se amenajează in grădiniță, nu va fi bine, fiind in aceeași clădire. Și atunci am zis ca daca tot este 

reabilitată scoala și avem toate cele necesare facute bine: apă, canalizare, instalație electrică, totul este 

nou, renovat, să amejam capela in scoala, dar trebuie să facem intrarea din drum și împrejmuire. 

Dl. Barbu Traian: atunci trebuie pod la Vale! 

Dl. Primar: asta spun ca trebuie să amenajăm calea de acces din drum, nu pe la Vale. 

Dl. Coca Nicolae: vreau să-mi exprim regretul pentru proiectul cu centrul medical, obiectiv de 

primă importanță, pentru comunitatea din Geoagiu, care am înțeles că a fost ratat! Vreau să mai intreb 

ceva referitor la capela din Suseni, dacă ne puteti spune ceva? 

Dl. Primar: la capela din Suseni trebuie să încheiem un contract pentru măsurători, să parcelăm 

terenul și să facem acte de proprietate, cum este punctul 3 pe ordinea de zi. 

Dl. Coca Nicolae: și inteleg că construcția bugetului local este o potriveală, a cincea operație 

matematică este potriveala! 

Secretar General. Incepând cu bugetul Uniunii Europene, toate bugetele sunt o potriveală, nimic nu 

este matematică! 

Dl. Coca Nicolae: dacă ne uităm pe lista obiectivelor constatăm că toate sunt obiective foarte vechi! 

Și atunci poate că potriveala asta are și niște tendințe! 

Dl. Primar: doar 4-5 obiective sunt mai vechi, celelalte sunt noi. 

Dna Președinte: alte discuții? Vă rog domnul Vlad! 

Dl Vlad Ovidiu: da! Stimați colegi am discut mult pe seama bugetului, am discutat chiar astăzi în 

ședința pe comisii, nu vreau să reiau toate discuțiile avute aici, dar cred că este important să spunem niște 

lucruri! Suntem in anul 4 de mandat, sunetm in ultimul an de mandat acest consiliu local și executivul – 

domnul primar. Este cel mai slab buget pe care eu l-am văzut de când sunt în consiliu local, l-am discutat 

aici, cred că sunteți de acord cu mine! Stimați colegi știți care este cea mai mare problemă? Este in acest 

buget că lipsește perspectiva, noi am fost votați de oamenii din Geoagiu pentru a le reprezenta interesele 

in consiliu local, noi aici nu facem politică, suntem pentru a reprezenta interesele oamenilor! După cum 

vedeți, la noi la Geoagiu, o lucrare care ar trebui făcută într-un an, doi sau trei se face in două-trei 

mandate. Este nevoie de foarte mult timp pentru a face niște lucrui extrem de simple. Acesta este și 

motivul pentru care bugetul arată atâît de prost! Faptul că lucrările le ducem d epe un an pe altul, 2-3-5 

ani costul cu forța de muncă crește in fiecare an, prețul materialelor de construcții crește in fiecare an, noi 

ajungem să ne coste o lucrare de două-trei ori mai mult decât facin realitate. Uite! Eu aș vrea să intreb – 

avem proiectul de aici de la pod – care inițial a fost un proiect in valoare de vreo 100 mii euro, în 

momentul de față ajungem să închidem lucrarea cu vreo 250 mii euro. Aceasta este unul din motivele 

pentru care nu avem bani! Suntem astăzi aici să împărțim sărăcia! NU avem Bani! E clar că, vorbim de 

fotbal, sigur că trebuie să existe activitate sportivă în Geoagiu, dar nu cu presiune atât de mare pe bugetul 

local. Vorbim de lucrări, avem la Geoagiu Băi 2 lucrări de ani de zile, lucrăm la terenul de sport și la 

skateparkul acela, vă invit să mergem până acolo, ne spune domnul primar că se face recepția finală după 

ani și ani de lucrări, este un dezastru, nu mă credeți pe cuvânt, megeți acolo și vedeți, scările se exfoliază, 

e un dezastru ce e acolo. Mai departe, vorbim de apa și canalul de la Cigmău. De ani de zile oamenii din 

Cigmău sunt pedepsiți să trăiască în noroi. Nu avem nicio legătură cu politica, trebuie să facem lucruri 

pentru oameni, ei nu sunt vinovați că noi nu suntm capabili să închidem o lucrare intr-un an sau doi așa 

cum trebuie. Facem lucrări care se intind pe 6 – 7 ani, nici nu mai stim. Ce să vă spun? Că nu avem 

perspective? Sigur că nu avem perspective! Din buget nu reiese că atragem investitori, că dezvoltăm 

turismul, nu reiese că avem o perspectivă, copii noștri nu au o perspectivă, votând acest buget stingem 

lumina! Dacă in urmă cu 3 ani când am intrat eu consilier local aici, se mai vedea o lumină așa undeva 
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departe, vă spun ceva, dacă astăzi votăm bugetul acesta o stigem de tot! Nu mai există nicio perspectivă! 

Primim doar explicații, sigur că primim explicații, dar știți ce se intamplă, oamenii nu trăiesc cu 

explicații, oamenii trăiesc cu lucruri concrete! Nu știm cum să facem un pod, reziliem contractul îl facem 

cu nu știu câte firme! O lucrare la Geoagiu Bai reziliem contractul o facem cu nu știu câte firme! Casa de 

cultura am reziliat contractul, am facut-o cu nu știu câte firme, am plătit penalități! La spălător am reziliat 

contractul cu nu știu câte firme plătim penalități! Dragii mei, haideți să ne trezim, nu așa se fac lucrurile, 

haideți să nu ne mai minunăm de ce nu avem bani, că este foarte clar de ce nu avem bani, pentru că nu 

suntem capabili, pentru că domnul primar nu este capabil  să gestioneze activitatea in asa fel incât 

lucrurile să funcționeze. Să știți că și celelalte localități din România funcționează după aceeași legislație, 

de ce in alte localități merg lucrurile bine! De ce in alte părți se poate și la noi nu! Vedeți Sebeșul sau 

Călanul care este impecabil! Nu avem soluții, bada se găsesc soluții. Pentru doamna Viceprimar, domnul 

Primar a găsit soluții, in cazul se pierd alegerile sau se întâmplă ceva, după cum știți, în urmă cu câteva 

luni, doamna viceprimar a dat concurs pentru o funcție publică, in momentul in care nu va mai fi 

viceprimar se duce că are un loc asigurat acolo! Ce să vedeți există soluții! Există soluții pentru ce ne 

interesează, eu nu vreau să fiu nici răutăcios, nici nu vreau să dau exemple negative, dar mă doare, pentru 

că în fiecare ședință de conciliu local am spus aici că in Bozeș este o problemă cu o punte, o familie din 

Bozeș nu poate să treaca puntea acasa, era vorba de 500 -1000 lei, să vă spun ceva a trecut aproape un an 

de zile și nu e făcută puntea! Și îmi spuneți că nu sunt soluții! Nu se vrea! Au dreptate oamenii din 

Geoagiu să ne condamne pentru că nu suntem capabili să facem lucruri pentru ei! Nici nu contează cum le 

gândit! Noi suntem aici pentru că le-am promis oamenilor că suntem capabili să le gestionăm taxele și 

impozitele și vor avem un trai mai bun! Ce facem?? Domnul Primar este aici de 7 ani și jumătate, de 8 ani 

aproape, noi suntem de 3 ani, ce facem, ce le spunem oamenilor? Consiliul local ce a făcut in ultimii 3 

ani? Inafară de investiția Consiliului judetean – Culoarul Mureș Nord, ce-am facut noi concret pentru 

oamenii din Geoagiu, cu ce le-am îmbunătățit viața? Pentru ce luăm lună de lună bani, mai mult sau mai 

puțin, că suntem plătiți din bani publici noi, aici. Trebuie să ne trezim! Nu așa funcționează lucrurile, 

închidem perspectiva locuitorilor din Geoagiu și din satele aparținătoare. Oamenii trăiesc in mizerie, in 

noroi, nu au apă curentă, nu este posibil așa ceva! Inca sunt sate fără apă curentă, sigur nu spun că este 

numai vina domnului Primar, el este aici numai de 8 ani. In anul 2024, când vorbim de inteligența 

artificială noi să fim tot la coada vacii. Ne vor condamna copii noștri pentru că am intrat ceva ce nu 

suntem capabili să facem, mă refer la domnul primar, localitatea asta trebuie dusă mai departe, dacă își 

asumi să fii in fruntea orașului. Sigur că avem explicații și scuze pentru orice, dar noi trebuie să avem 

soluții! Dar mă mai deranjează ceva, de 10 ori spunem noi, ca și consilieri locali un lucru aici, pentru noi 

suntem legislativul, noi spunem ce se face și domnul Primar cu aparatul Primăriei trebuie să facă ceea ce 

noi stabilim că se face, niciodată domnul Primar nu face ceea ce spunem noi că se face! Noi suntem 

reprezentanții oamenilor, nu am cerut niciodată să facem ceva pentru Vlad Ovidiu sau pentru orice alt 

coleg, am cerut să facem lucruri pentru oameni! Este o sfidare incredibilă! Pe mine mă deranjează! Este 

josnic ce se întâmplă aici! In urmă cu  vreo 2 ani am mai avut o situație similară la Bozeș, cu o altă 

persoană în vârstă și un an de zile l-am rugat pe domnul Primar să facă punte nenorocită, pentru nu poate 

femeia respectivă să iasă din casă, am vorbit și atunci, dar a murit femeia și nu i-a facut nimeni puntea. 

Era vorba de cateva mii lei, de bunavoință! Și atunci venim și discutăm de bani la fotbal! Înțelegeți de ce 

oamenii ne condamnă când dăm 700 mii lei intr-un an la fotbal, intelegeți de ce oamenii de pe Teilor ne 

înjură că de atâția ani nu suntem in stare să le facem trotuarele alea, pentru că in fiecare an dacă puneam 

numai cate 500 mii lei erau gata trotuarele pe Teilor. La fel și capela și drumul de la Cigmău. Dar dacă 

noi cheltuim banii pe altceva, nu avem cum să avem bani, odată că nu reușim să avem investitori pentru a 

avea mai mulți bani, asra-i cheia succesului, noi trebuie să aducem investiții in Geoagiu, până nu avem 

investiții și turiști nu putem avea un buget bun, un buget cu care să facem ce ne dorim! Ne împărțim 

sărăcia și ne certăm aici intre noi, dar ne certăm pentru oameni,  nu ne certăm pentru noi, așa că vă rog să 

nu votați acest buget! In ultimii 3 ani eu am votat bugetul de fiecare dată, pentru că am zis că în Geoagiu, 

noi PNL suntem minoritari, suntem in opoziție, nu vrem să votăm impotrivă, îl lăsăm pe domnul Primar 

să-și propună bugetul și sa și-l gestioneze așa cum dorește! Am fost de acord cu bugetul 3 ani de zile și 

am văzut că nu face ce trebuie, eu de anul acesta nu mai sunt acord, de când s-au luat bani imprumut și se 

bagă aceeași sumă în fotbal, eu nu mai sunt de acord, eu vă propun să nu votați nici unul dintre 

dumneavoastră bugetul în formain care arata astazi pentru că stingem lumina la Geoagiu, nu avem nicio 

perspectivă, zero, așa este bugetul de astăzi!Multumesc! 
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Dl. Primar: domnul Ovidiu Vlad in calitatea sa de președinte al PNL Geoagiu și consilier local își 

exprimă nemulțumirea și atacurile pe care le-a facut in ultimii 3 ani la adresa primarului și a echipei. 

Domnul Ovidiu Vlad trebuie să înțeleagă că munca in echipă aduce roade. De multe ori și la dânsul la 

fabrică când au fost nemulțumiri au fost pe tema lipsei banilor, a lipsei de organizare de acolo și a mai 

multor lucruri pe care dânsul le-a facut, dar nu intrăm in detalii, că fiecare e cu gradina dânsului. Eu cred 

că in acești 7 ani, 8 anul acesta, și eu și echipa din cadrul Primăriei am incercat să facem lucrurile bune 

pentru localitate și nu individual, cum spune dansul. A spus că trebuie facută o punte la Bozeș, dar 

pavajul de la monument la Bozeș nu l-am facut pentru mine sau pentru cineva individual, l-am facut 

pentru comunitate. Dacă am sprijinit bisericile le-am sprijinit tot pentru comunitate: Atacurile dansului la 

partea de lucrări, la unele pot sa-i dau dreptate,că la anumite proiecte, cele 4 care sunt mai vechi, dar nu 

toate sunt un dezastru sau cum le-a catalogat dânsul. Vă rog săptămâna viitoare să stabiliți cand doriți să 

mergem să vedem toate șantierele, pentru ca la ședința pe care o vom avea la finale lunii februarie să aveți 

o imagine corectă a ceea ce se întâmplă pe teren și să-i dați dreptate domnului Vlad unde are dreptate sau 

să mă acuzați pe mine. Eu consider că nu are dreptate in proporția mai mare de 20%, dar este gândirea sa, 

este mesajul pe care dorește să-l transmită, pe care l-a avut la adresa mea in ultimii 3 ani, jignirile pe care 

mi le-a adus pe rețelele sociale impreună cu colegii dânsului! Eu zic că in acești ani s-a schimbat 

imaginea Geoagiului de la Haltă la Geoagiu Băi și de la Homorod la Bobâlna! 

Dl. Vlad Ovidiu: nu datorită dumneavoastră! 

Dl. Primar: și datorită grupului noastru! Dacă s-au finalizat lucrările la blocurile ANL și sunt 

condiții bune, m-ați umilit și m-ați înjosit în ultimul hal, dar probabil nu mai aveți alte arme! La grădinița 

cu program normal la fel, oare grădinița, blocurile, drumurile la Aurel Vlaicu, podurile finalizate, 

iluminatul la Geoagiu Bai, casa de cultură, centrul de vârstnici, oare pentru ce le-am facut? Nu pentru 

comunitate și o viața mai bună! Asfaltările pe drumurile interioare nu le-am facut pentru a le fi oamenilor 

mai bine! Spuneați de investitori; la Edorom am avut și noi un aport pentru a extinderea fabricii, la 

Geoagiu Bai am fost ingăduitori și agenții economici s-au dezvoltat cu sprijinul administrației locale, 

exploatațiile agricole dacă nu ar fi avut condiții benefice de dezvoltare ar fi plecat la Romos sau la Balșa! 

Eu zic ca din cele 10 localități, Homorodul și Cigmăul vor beneficia de apă și canalizare. La Cigmău se 

face recepția până la sfârsitul lunii martie, iar la Homorod vom face licitația și vom avea contracte ferme, 

cu termene și grafice bine stabilite și vor avea și locuitorii din Homorod rețea publică de apă și canalizare. 

Vom face rețeaua de gaz la Bozeș, acum 2 săptămâni am fost chemați la o discuție cu cei de la E-On, la 

nivel județean, pentru a găsi cea mai buna variantă de a incepe lucrările. Spuneați de Centrul medical, de 

la hotărârea dumneavoastră facută în pripă, ca să vă afirmați, a durat aproape un an documentatiile și au 

fost depuse la CNI, de peste un an, unde se află în analiză. Și aici aș vrea să-l contrazic pe domnul Coca, 

acel proiect nu este eșuat, pentru că este o promisiune a PNL-ului și este a noastră a tuturor, pentru că toți 

au votat pentru și și-au asumat această investiție. Dumneavoastră ați fost surprinși că au votat pentru, v-ați 

gândit că nu vor fi de acord! 

Dl. Piele Marcel: nu numai că am votat pentru, dar ne dorim să se realizeze acel proiect! 

Dl. Primar: zilele trecute am vorbit la CNI și mi s-a spus că este in analiză Centrul de la Geoagiu. 

Dl. Vlad Ovidiu: lăsați politica, suntem in Consiliul local, eu am vorbit despre banii orasului 

Geoagiu, nu mai bateți câmpii! 

Dl. Pleniceanu Mihai: domnul Ovidiu să înțelem odată pentru totdeauna, chiar dacă am facut alea, 

alea alea, le-am făcut toți! Suntem salariați, corect! O trebuit să muncim pentru comunitatea asta! Că nu s-

a ascultat ceea ce am zis și nu s-a luat in considerare problemele noastre pe care le-am ridicat aici, este 

problema lu alții, nu a noastră! 

Dl. Vlad Ovidiu: a cui domnul Pleniceanu? Care alții? 

Dl. Pleniceanu Mihai: nu știu! A angajaților! Noi am ridicat mainile și am fost de acord cu toate 

proiectele, că nu se respectă, că nu se face! 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Pleniceanu ați fost in urmă cu 3 ani dumneavoastră și tot PSD-ul și ați 

prezentat oamenilor un program de guvernare pentru care oamenii v-au dat votul!  

Dl. Pleniceanu Mihai: oricine era primar trebuia să facă proiecte, că altfel nu se poate face nimic! 

Dna Președinte: vă rog, haideți să revenim la proiectul de hotărâre! 
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       Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local pe anul 2024 și se 

exprimă 6 voturi ”pentru” (Călugăr, Achim, Nyeste, Urșica, Homorodean, Piele), 2 ”abțineri” 

(Pleniceanu, Danciu) și 6 voturi ”împotrivă”(Vlad, Carașcă, Coca, Dîncșorean, Almășan, Barbu), fiind 

respins proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al orasului Geoagiu pe anul 2024. 

 

 

XXX 

 

Proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Gloria 

al orașului Geoagiu  pe anul 2024 se întemeiază pe hotărârea de aprobare a bugetului local al orasului 

Geoagiu pe anul 2024, veniturile prevăzute în bugetul Clubului sportiv provenind din transferuri de la 

bugetul local, astfel încât nefiind aprobat bugetul local al orașului Geoagiu, se retrage de pe ordinea de zi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Gloria al 

orașului Geoagiu  pe anul 2024 .  

Dl. Vlad Ovidiu: eu aș vrea să spun câteva lucruri așa cum am spus și în ședința pe comisii. Stimați 

colegi, trebuie să avem activitate sportivă la Geoagiu, este foarte sănătoasă pentru tinerii noștri pentru 

toată lumea, dar eu nu sunt de acord să punem o asemenea presiune pe bugetul local. Anul trecut am dat 

șase sute și ceva de mii lei, activitatea sportivă trebuie să existe, dar trebuie regândite lucrurile. Nu in 

felul acesta, eu nu sunt de acord să mai dăm atâția bani pentru a funcționa lucrurile in felul acesta. Avem 

alte priorități! Multumesc! 

 

XXX 

 

La punctul trei  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al orasului Geoagiu a terenului în suprafață de 

1390 mp și însușirea documentației cadastrale aferente acestuia. 

         Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

        Discuții:  

        Doamna Președinte: Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte discutii? 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu 14 voturi ”pentru” și 0 voturi ”împotrivă”, atât 

pe articole cât și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  22/ 2024.   

 

X X X 

 

Diverse: 

1. Domnul Piele Marcel: am fost oprit de un om pe stradă care mi-a spus că a vorbit și cu colegi de la 

PSD și de la PNL, dar a spus că mă roagă și pe mine să transmit o problema legată de faptul că în 

zona bisericii reformate nu este nici un coș de gunoi. Vin numeroși turiști la aceste monumente 

istorice și nu au unde să arunce un ambalaj. Se uită și bagă în buzunar ambalajele, Vă rog să luați 

în considerare acest aspect . 

Doi, am avut o discuție legată de Liceu, in lunile trecute și s-a pus problema că nu este gard de 

împrejmuire pe toate laturile incintei liceului, așa cum prevede legea. Ni s-a promis atunci că sunt 

cumpărate materialele și se face gardul, s-a făcut sau nu? 

Dl. Primar: incă nu s-a facut! 

Dl. Piele Marcel: am rugămintea să se facă, atfel riscăm să nu mai poată funcționa liceul! Trebuie 

facut nu pentru că așa vrem ci pentru că așa prevede legea!!. Al treilea aspect: domnul Ovidiu 

Vlad care a adus in discuție acel centru medical și ne-a spus că s-a oprit și s-a ratat proiectul, 

vreau să știu cum și de ce? Primarul ne spune că nu s-a ratat, dl Vlad spune că s-a ratat. Acel 

proiect este pentru comunitate, nu mă interesează partidele politice, că eu fac parte din PSD, mă 

interesează acel proiect care este important pentru comunitate. 

Dl. Vlad Ovidiu: sedintele sunt publice, nu mai stiu data la care am inițiat acest proiect, dar nu 

este al meu, este un proiect aprobat de Consiliul local Geoagiu. Dar de la data la care am aprobat 

proiectul până au fost trimise actele la CNI au trecut mai bine de doi ani, se poate verifica. Vă 
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amintiți de câte ori am solicitat in sedinta urgentarea investiției. Au fost bani pentru aceste 

investiții, acum nu știu dacă mai sunt bani la CNI sau nu. Acest proiect este al nostru, al tuturor și 

este important și probabil va trebui să găsim o altă sursă de finanțare pentru el, pentru că și la CNI 

este o strategie de finantare, iar dacă a trecut timpul și nu s-a depus când au finantat astfel de 

lucrări, acum nu se mai finanțează. Domnul Primar se ocupă d egestionarea proiectelor, noi am 

avut o inițiativă, mai departe domnul primar trebuie să se ocupe. 

Dl. Piele Marcel: era o rugăminte, dacă puteți face ceva, să sprijiniți proiectul 

 

 

2. Domnul Susan Marius: prezintă raportul de activitate al Asociației Proprietarilor de Pajisti și a 

Crescătorilor de Ovine pe anul 2023, întrucât duminică 11.02.2024 va avea loc adunarea generală 

a asociației și așa s-a obișnuit că raportul de activitate să se prezinte Consiliului local și apoi să fie 

aprobat de Adunarea Generală. 

Dl. Vlad Ovidiu : ne puteți spune ce sume se primesc de la APIA in fiecare an? 

Dl. Susan Marius: până acum au fost in jur de 700 mii lei, iar din acest an sunt de 544 mii lei. 

Dl. Coca Nicolae: două întrebări, câte animale mai are Asociația in proprietate? 

Dl. Susan Marius: in proprietate avem in jur de 180-190 de capete de ovine. 

Dl. Coca Nicolae: care este suprafața cultivată? 

Dl. Susan Marius: lucrăm in arendă circa 15 ha. 

Dl. Coca Nicolae: in fiecare an am ridicat această problemă, sunt deținători de ovine care nu au 

unde să dea oile și trebuie să le ducă în altă localitate, cum rezolvăm problema deținătorilor de oi 

din oras. 

Dl. Susan Marius: nu este problema ca nu ne permite statutul, dar nu gasim oameni. Nu se poate 

impune cuiva sa ia oile de la oameni dacă nu vrea să le ia. Noi avem ceva probleme pe Aurel 

Vlaicu, deși spunea cineva că are 10 ciobani care vor să vină, păi din acești 10 ciobani măcar unul 

să vină și la Geoagiu. Așa cum știți la Geoagiu situația este foarte delicată, pentru știți a fost acel 

accident cu tractorul in care și-a pierdut viața unul din frații Stanilă și au fost obligați să renunțe la 

toate bovinele, că nu le mai pot ingriji.  Avem stâna de pe Huter in care se poate intra astăzi, dar 

nu avem om care să vină. Efectivul de animale a scăzut, iar un cioban dinafara ar putea fi 

condiționat. Un localnic nu il poți condiționa. Scopul infiintarii asociatiei tocmai acesta a fost a 

fost să asiguram accesul tuturor animalelor din localitate la pasune. Avem pe Danulețiu la Cigmau 

și pe Fântână la Vlaicu, dar si ei se confruntă cu problema lipsei de forță de muncă. Anul trecut 

am avut nevoie de cativa oameni la baloți și le ofeream 100 lei pentru 3 ore de muncă, dar nu am 

găsit pe nimeni. 

 

3. Dl. Vlad Ovidiu: am fost sesizat cu privire la faptul că la Gelmar, in zona pasarelei peste 

autostradă, cineva crește animale și este un miros insuportabil, vă rog să vedeți despre ce este 

vorba? 

Dl. Susan Marius: cunoaștem problema, este vorba despre un cetățean care a avut un grajd 

improvizat in care creștea un porc și câteva oi. Terenul pe care se afla grajdul a fost vândut, iar 

noul proprietar i-a pus in vedere să-i elibereze terenul. Cetățeanul a construit un alt grajd, fără 

forme legale sub pasarelă. Acum fac legătura cu proiectul de hotărâre care a fost pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Piele Marcel spunea că ar fi bine ca acel teren să rămână curtea blocului. Sigur 

așa ar fi de  dorit, dar acum pe acel teren sunt cotețe, grădinuțe și este un mare scandal. Cei care 

au apartamente in blocul 1 trebuie să primească câte o parcela de teren pe care sa-și construiască 

câte un garaj așa cum s-a întâmplat și la blocul nr. 8. Acum nu știi ce este acolo, unul folosește 3 

locuri, iar altul nu are nimic. Cetățeanului cu grajdul i-am pus in vedere să demoleze grajdul și știu 

că a discutat cu cineva să cumpere o parcelă de teren pe care să-și amenajeze gospodăria. 

Dl. Vlad Ovidiu: in anul 2024 nu mai putem permite să se întâmple așa ceva. Să crești porci și oi 

lângă bloc nu se mai poate. 

Dl Primar: a fost o comisia care a verificat situația și i-a pus in vedere domnului Caia sa-și mute 

grajdul. În cealaltă parte au cotețe, gradinuțe, și-au pus mașinile acolo, au facut o copertină. 

 

Dl. Vlad Ovidiu: cand vom face puntea la Bozeș? Sa inițieiz un proiect de hotărâre? 
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Dl. Primar: nu este nevoie, până la sfârșitul lunii martie va fi gata. 

 

4. Dl. Primar: doamnelor și domnilor consilieri suntem intr-o situatie nemaiîntalnită la Geoagiu, nu 

pot decât să respect votul dumneavoastră, pentru ca dumneavoastră sunteți cei care decideți modul 

in care votați, rugămintea mea este să incercăm să nu creăm un haos la Primăria Geoagiu, deși 

poate unii asta își doresc, gândiți-vă ca nu se pot face plățile la proiectele care sunt pe punctul de 

finalizare, înafara de incasările din impozite si taxe nu se pot face alte plăți, neavând buget. Noi 

am vrut sa-l punem astăzi pe comisii și luni in plen, dacă sunt nemultumiri legate de cum am 

gandit noi, cu echipa de la proiecte, de la agricol, de la asistență socială, dacă aveți amendamente. 

De la  Prefectura ne-au spus ca duminica este ultima zi de aprobare a bugetului conform legii 

finanțelor publice, nu ne presează nimeni să votăm sâmbătă – duminică, dar rugămintea ar fi, pe 

nemultumirile dumneavoastră, mai ales ale celor care ați votat impotrivă ori s-au abținut, să 

stabilim o dată la care să discutăm cu compartimentele de specialitate, să veniți cu amendamente 

și să facem acele propuneri ale dumneavoastră, pe care le gândiți altfel decât noi, haideți să nu 

cream haos la primărie, să ajungem să nu putem funcționa din cauza neaprobării bugetului. 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule primar eu v-aș ruga nu faceți ca de fiecare dată, să faceți responsabil consiliul 

local pentru că nu aveți buget astăzi! Atenție! Nu este consiliul local și consilierii locali pentru situația in 

care ne aflăm! Eu nu accept, dacă dumneavoastră cei de la PSD acceptați să fiți vinovații de serviciu ai 

domnului Primar, eu nu accept așa ceva! Il rog pe domnul Primar ca in cel mai scurt timp sa vină cu o 

propunere de buget reală, cu o propunere cu care să putem dezvolta acest oraș. Dacă nu știe, se 

informează, intreabă, găsește soluții! Dar nu așa! Atenție nu suntem noi vinovați! Niciodată domnul 

Primar nu a ținut cont de ceea ce spunem noi! Astăzi s-a demonstrat: Consiliul local contează. Lucru care 

nu s-a prea inteles aici, fără Consiliul local domnul Primar nu poate face nimic. Domnul Primar îmi spune 

că face puntea peste două luni, nu vă supărați, vă întoarceți cu bugetul peste două luni. Domnule Primar 

asta este sfidare! 

Dl. Primar: este punctul dumneavoastra de vedere!  

Dl. Pleniceanu Mihai: si eu vreau să intervin! Respect mai mult pentru consilieri! Eu am zis și o mai zic 

cât mai sunt in mandatul acesta, prea mult am fost sfidați, să înțeleagă toată lumea, suntem aleși, nu am 

fost puși aici cu japca sau cu forța, buni, cum suntem, suntem aleși! Peste 5/6 luni poate vor veni alții mai 

buni, mai pregătiți, dar trebuie să înțelegem că trebuie să facem lucruri pentru oameni,  dar eu nu accept 

minciuna, o data, de doua ori, a treia oara pentru mine se incheie. 

 

  

Nemaifiind alte probleme, doamna Președinte mulțumește pentru participare și declară închise 

lucrările ședinței. 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                            SECRETAR GENERAL,                                                                         

       Urșiuca Liliana Rodica                                                                        jr. Cimpoeșu Maria 

 

 


